



认证证书

浙江东信阀门有限公司

统一社会信用代码: 91330324587796529E

注册地址: 永嘉县东瓯街道东瓯工业区

生产/经营地址: 浙江省温州市永嘉县东瓯街道东瓯工业区 (宣达工业园1号车间二楼)

质量管理体系

符合标准: **GB/T 19001-2016/ISO 9001:2015**

认证范围: 许可范围内衬里阀门的生产和销售

初次注册日期: 2019-09-04

发放/改版日期: 2022-09-14

注册编号: KC907H8126-1Q

失效日期: 2025-09-03

第一次
年监合格
贴标有效

第二次
年监合格
贴标有效

获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格, 此证书方继续有效。

以贴在证书上的合格标签表明通过监督审核。

开成认证公司 (CNCA-R-2016-215, 地址: 上海市杨浦区宁国路313弄7号602室) 依据国家认证认可监督管理委员会准则及上海开成认证有限公司认证规则规定, 发放此证书

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 (www.cnca.gov.cn) 上查询

证书有效状态可登录 (www.shkerz.com) 查询。



www.shkerz.com

上海开成认证
SHKC SHANGHAI KAICHENG
CERTIFICATION

签发人

上海开成认证有限公司

中国上海市杨浦区宁国路313弄7号602



Certificate of Registration

ZHEJIANG DOXI VALVE CO.,LTD

ABN: 91330324587796529E

Registered address: DONGOU INDUSTRIAL ZONE, DONGOU STREET, YONGJIA COUNTY

Production / Business address: DONGOU INDUSTRIAL ZONE, DONGOU STREET, YONGJIA COUNTY,
WENZHOU CITY, ZHEJIANG PROVINCE (2nd floor, No.1 Workshop, Xuanda Industrial Park)

Quality Management System

which complies with the requirements of:

GB/T 19001-2016/ISO 9001:2015

The registration covers Production and sales of Lined Valves within the permitted scope

Original Certification: 2019-09-04

Issue/Revised Date: 2022-09-14

Registration No: KC907H8126-1Q

Expiry Date: 2025-09-03

1st
Surveillance
Audit

2nd
Surveillance
Audit

The certified organization must regularly receive supervision and audit and passed the examination and approval. This certificate will continue to be valid. The qualified label attached to the certificate indicates that the audit has been approved.
Kaicheng Certification Company (CNCA-R-2016-215, Address: Room 602, No. 7, Lane 313, Ningguo Road, Yangpu District, Shanghai) issued this certificate according to the rules of CNCA and the rules of certification of Shanghai Certification Company.
The certificate can be verified on CNCA's web site at www.cnca.gov.cn.
Certificate valid status can query at www.shkcrz.com



上海开成认证
SHKC | SHANGHAI KAICHENG
CERTIFICATION



www.shkcrz.com

signer:

Shanghai Kaicheng Certification Co., Ltd.

Room 602, No. 7, Lane 313, Ningguo Road, Yangpu District, Shanghai, China 021-62500175